

SAVE *the* DATE RÉSERVEZ *ces* DATES



October 17 to 19, 2014 | Radisson Downtown, Winnipeg, MB | 17 au 19 octobre 2014

REGISTRATION STARTS SEPTEMBER 5th

Fee: \$250 until September 16th, 2014

Later registrations accepted @ \$350

Registration fee includes Friday social activity, Saturday/Sunday lunches, numerous seminars and meeting opportunities, WiFi internet access and welcome package and gifts.

A reduced "double" hotel rate has been secured at \$200 per person/conference (breakfast included), at the Radisson Downtown Winnipeg, 288 Portage Avenue. This rate will be available until September 16th.

BE PART OF THE SUMMIT!

Join us for the annual gathering of water polo in Canada and don't miss engaging presentations and workshops, including:

- WPC's High Performance plan to Rio 2016;
- WPC's National League launch;
- Technical coaching workshops such as Goaltender training and preparation strategies and much, much more;
- **In addition to:** NCCP multi-sport modules and Officials Training and Certification Program (OTCP) Master Facilitator training.

Stay tuned to www.waterpolo.ca for additional 2014 Summit details.

LES INSCRIPTIONS DÉBUTENT LE 5 SEPTEMBRE

Frais d'inscription: 250 \$ jusqu'au
16 septembre, 2014

Inscriptions plus tardives acceptées @ \$ 350

Les frais d'inscription comprennent l'activité sociale/ réseautage du vendredi, les lunchs du samedi et du dimanche midi, de nombreux séminaires de haut niveau, l'accès Internet WiFi et un kit de bienvenue et cadeau du participant.

Un tarif d'hôtel réduit en occupation double (petit déjeuner inclus) a été fixé à 200 \$ par personne / conférence, à l'hôtel Radisson Downtown Winnipeg, situé au 288, avenue Portage. Le tarif sera valide jusqu'au 16 septembre 2014.

SOYEZ DES NÔTRES AU SOMMET !

Joignez-vous à nous pour le rassemblement annuel des gens de water-polo au Canada et ne manquez pas les présentations et ateliers dynamiques et pertinents, incluant:

- Le plan de haute performance de WPC vers Rio 2016;
- Lancement de la Ligue Nationale de WPC;
- Coaching : ateliers techniques sur la formation des gardiens de but, et bien plus encore;
- **En plus de:** PNCE modules multisports et la formation "Formateur de personnes-ressources / Master Facilitator".

Surveillez le site www.waterpolo.ca pour plus de détails sur le Sommet 2014.